
Referat af bestyrelsesmøde afd. 6 d. 26-02-2020 

 

Til stede: Lene, Christina og Horst 

Fraværende: Lise-Lotte og Dan 

Referent: Horst 

Vi gennemgik aktivitetslisten og godkendte denne - dog er der stadig et ønske om at 

få låsen til vaskeriet lavet om til en Salto eller briklås som aktiverer vores 

vaskemaskiner. Dette er et højt ønske fra alle beboere. 

Dan undersøger hvilke nogle lamper vi skal bruge til led lys. Vores ønske er at de kan 

aktiveres med vores kontakter i gangene. 

Vi har endnu ikke modtaget billeder på mail af opgangene i stadionkvarteret som 

lovet og ej heller fået et prisoverslag fra Dan på hvor meget det vil koste evt. at få 

malet den ene halvdel af væggene i opgangene hvide. 

Da man ikke respekterer at der ikke må ryges i opgange, kældergange og i vaskeriet 

ønsker vi en skrivelse til beboerne omkring dette til ophæng i vores opgange.  

Vi ønsker også at få skiftet skraldestativet i vaskeriet til en plastvogn hvis dette er 

muligt og dette bedes skiftet inden der påbegyndes maling af vaskerigulvet. 

Nu hvor lamineringslisten til bordet i vaskeriet er knækket af, bedes GB opsætte en 

ny eller reparere den nuværende. Dette har vi bedt om for længe siden men skaden 

er fortsat ikke udbedret. 

Liselotte bliver vores repræsentant til fællesaktiviteter. 

Horst tager kontakt til Johnny ang. vandregnskab som stadig er i huslejen.  

Næste bestyrelsesmøde bliver onsdag d. 15. april 2020 så husk allerede nu at 

reservere datoen. 

På bestyrelsens vegne  

Horst Diter 



 

 

 

 


